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Szanowny Panie Prezydencie

Mieszkańcy ulicy Wagnera oraz Wańkowicza proszą o informacje czy jest możliwe 
przedstawienie do wiadomości publicznej najnowszych wyników badań i ekspertyz 
dotyczących natężenia ruchu i hałasu w Skierniewicach. Głownie mieszkańców interesuje 
obszar osiedla Widok. Mieszkańcy chcieli by zapoznać się z wynikami tych badań w celu 
poznania prawdziwych informacji na tematy, które coraz bardziej dotykają mieszkańców 
tych ulic w tym właśnie dokuczliwy hałas w okolicach ulic Wagnera oraz duży problem z 
parkowaniem oraz przejazdem. Jeśli badania zostały opublikowane prosimy o wskazanie 
miejsca, gdzie można się z nimi zapoznać. W ostateczności mieszkańcy proszą o 
przekazanie ich do mojej wiadomości, żeby mogli się z nimi zapoznać za pośrednictwem 
radnego.
Prosimy o informacje w tej sprawie.
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